

March 30th, 2022,

Dear Parents,

Hope you are all doing well. As you know, the Holy Month of Ramadan 2022 is due to start soon by the beginning of April 2022. May this occasion of Ramadan bring along great success and amazing celebrations for you and your loved ones.

School timing will be set as follows:

- A. KG – Grade 12: from 9:00 am to 1:00 pm (Sunday to Thursday).
- B. Parents are kindly requested to collect their children by 1:00 pm as no supervision will be available after 1:00 pm.

We want the students at the American Academy School to take advantage of the aspects of self-improvement that are associated with the Holy Month of Ramadan. To enable the Muslim students to take full part in fasting and other spiritual experiences, we have set out some special activities during Ramadan:

1. Muslim students can have Zohar prayers together around 12:00 pm each day in their internal section.
2. We will also provide opportunities for spiritual activities such as Islamic learning circles and Qur'an recitation during prayer time.
3. Non-Muslim and Muslim Students who will not wish to pray at that time in school will have a break time of 20 mins.

Following guidelines from the Ministry of Education and Higher Education, we are required to reduce the school hours during the Holy Month of Ramadan, starting at 09.00 am and finishing at 13.00 pm promptly. The reduced hours will help students have enough time to rest and have plenty of time to revise and study. If your son/daughter is fasting, please make sure to choose a well-balanced diet and keep them hydrated. It helps, of course, for children to get as much sleep as they can during this time.

Attendance during the Holy month of Ramadan is as important as at any other time of the year. We respectfully ask you to make sure that your son/daughter continues to come to school on time every day during Ramadan.

Thank you for your support, which is always greatly appreciated. May the auspicious month of Ramadan bring into your life countless blessings and smiles. Wishing you a memorable and cheerful Ramadan with your family and friends. Ramadan Kareem.

American Academy School



السادة أولياء الأمور الكرام

نتمنى أن تكونوا في أفضل حال. كما نعلم، من المقرر أن يبدأ شهر رمضان المبارك 2022 قريبًا في بداية شهر أبريل 2022. ويسرنا أن نهنئكم بحلول شهر رمضان المبارك أعاده الله علينا بالخير واليمن والبركات.

وعليه سوف يكون دوام الطلاب كالتالي:

أ. مرحلة الروضة إلى المرحلة الثانوية: من الساعة 09:00 صباحًا وحتى الساعة 01:00 ظهرًا. (من يوم الأحد إلى يوم الخميس).

ب. يرجى اصطحاب الطلاب في المواعيد المحددة للمغادرة في تمام الساعة 1:00 ظهرًا، حيث أنه لن يتوفر مناوبة بعد الساعة 1:00 ظهرًا.

نود أن يستفيد طلاب مدرسة الأكاديمية الأمريكية من الجوانب الإيجابية لتحسين الذات المرتبطة بشهر رمضان المبارك. لتمكين الطلاب المسلمين من المشاركة الكاملة في الصيام والتجارب الروحية الأخرى، وقد تم تنظيم بعض الأنشطة الخاصة التالي ذكرها خلال شهر رمضان:

1. يمكن للطلاب المسلمين إقامة صلاة الظهر معًا في الساعة 12:00 ظهرًا كل يوم في القسم الخاص بكل مرحلة.
2. سنوفر فرصًا للأنشطة الروحية مثل حلقات التعلم الإسلامية وتلاوة القرآن أثناء وقت الصلاة.
3. الطلاب غير المسلمين والمسلمين الذين لا يرغبون في الصلاة في ذلك الوقت في المدرسة سيحصلون على استراحة لمدة 20 دقيقة.

بناءً على إرشادات وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي، نحن مطالبون بتقليل عدد ساعات التمدريس خلال شهر رمضان المبارك، حيث يبدأ الدوام المدرسي من الساعة 09:00 صباحًا وحتى الساعة 01:00 ظهرًا. ستساعد الساعات المخفّضة الطلاب في الحصول على وقت كافٍ للراحة وسيكون لديهم متسع من الوقت للمراجعة والدراسة. إذا كان ابنك / ابنتك صائمًا، فيرجى التأكد من اختيار نظام غذائي متوازن حتى يتسنى لهم الحصول على أكبر قدر من الراحة أثناء النوم ليلاً.

يعد الحضور المنتظم خلال شهر رمضان المبارك أمرًا مهمًا كما هو في أي وقت آخر من العام. يرجى دعم الطلاب المستمر من قبل أولياء أمورهم وحثهم على الاستمرار في الحضور إلى المدرسة في الوقت المحدد كل يوم خلال شهر رمضان.

شكرا لكم على دعمكم المستمر، الذي هو دائما موضع تقدير كبير.

نتمنى لكم شهر مبارك مع العائلة والأصدقاء.

رمضان كريم

مدرسة الأكاديمية الأمريكية